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Referat Kantineudvalg 

Forvaltning: Udvikling, Miljø og Teknik Ejendomsservice  
Møde vedr.: Kantineudvalg 
Mødested: Laksetorvet Lokale  
Mødedato: 27.02.2025 kl. 13.30 – 15.30  

Referat sendes til: Manne Berg Cramer, Andreas K. Wahl Knudsen, Arne Møller-Hansen, 

Else Rohde, Yvonne Hansen og Pernille Fosgrau Bach (Referent)  

Afbrud: Yvonne Hansen, Else Rohde og Arne Møller-Hansen    

                  

1. Velkomst 

o Manne bød velkommen og orienterede om at Jan Hyldgaard er trådt ud af 

kantineudvalget og derfor er der nu to ledige pladser.  
 

2. Nyt fra kantineledelsen 
o Der er nu bowls hver dag 

o Kantinens sandwich er brushed up.  

o Kantinen er gået hen imod et mere frokostartet koncept.  

o Der er blevet bestilt to flow kølere hjem, så der fremover er koldt vand i kantinen på 

Laksetorvet og i kantinen på kasernen.  

o Kantinen bestræber sig på at lave varieret mad så alles ønsker tilgodeses. Der er dog 

samtidig stor fokus på økologi og mindre kød i retterne i tråd med fokusset på 

klimaet og med hvad man gør i andre af landets kantiner.  

o Randers Kommune har stadig bronze mærket i økologiske.  

o Der arbejdes på at lave nogle flere events i samme stil som f.eks. brunch og 

smørrebrøds fredagene. 

o Kantinen medarbejderne er glade for at se mange nye ansigter i vores kantiner.  

 

3. Bordet rundt med input fra kantineudvalget 
o Der er stor ros til det nye koncept med flere frokostretter. Retterne er blevet mere 

lette og simple.  
o Ros til sandwichene og bowls  
o Der var stor ros vedr. brunchfredagen  
o Der ønskes mindre chili i maden  
o Der har været stor ros til maden på kasernen og Thors bakke 

 
4. Serviceniveau i kantinerne 

o Der er altid en smilende og imødekommende service fra kantinens personale.  
o Personalet virker glade og smilende.  
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5. Mødeforplejning 

o Kantinen er meget imødekommende ved fejlbestillinger.  
o Der er reduceret i kantinens menukort for at gøre udvalget bedre og skarpere. 
o Kaffeprisen er sat ned fra 55 kr. til 40 kr., som er en nedgang med 27%. 
o Kantinen har haft en nedgang på over 600.000 kr. i mødeforplejning grundet 

forvaltningerne spare mødeforplejningen væk til møder. Derfor har man været 
nødsaget til at skære en fuldtid og en deltid stilling væk i kantinens bemanding. 
 

 
6. Kaffeordning 

o På grund af besparelserne på mødeforplejningen, er forbruget af kaffemaskinerne 
kraftige stigende, da der trækkes kaffe i automaterne inden møder. Der er derfor en 
bekymring for om kaffebudgettet kan holde.  

o Der har været ønske om at få flere kaffemaskiner og vanddispensere sat op, men da 
kaffebudgettet er kraftigt stigende, er dette desværre ikke en mulighed.  

 
7. Betalingssystemer/Concierge minus næste gang.  

o Vi er ved at være i mål med den nye aftale om et nyt betalingssystem. 
o Der er ved at blive kigget på nye muligheder til et andet system end Concierge, som 

mange ser frem til. 
o Med udgangen af februar bliver klippekortsordningen udfaset. De som har et 

klippekort kan dog stadig nå at bruge det inden udgangen af 2025, evt. restbeløb kan 
blive refunderet.  
 

8. Evt. 
o Der opfordres til at alt brugt service kommer tilbage til kantinen, da kantinen 

mangler det i den daglige drift.  
 
 
Udvalget består af følgende personer. 

• Manne Berg Cramer Ejendomsservice mbc@randers.dk  

• Andreas K. Wahl Knudsen, Kantinen Ejendomsservice Andreas.Kim.W.Knudsen@randers.dk  

• Arne Møller-Hansen, IT-afdelingen Arne.Moller-Hansen@randers.dk  

• Ledig Social og Arbejdsmarked 

• Yvonne Hansen Thors Bakke yvonne.hansen@randers.dk   

• Pernille Fosgrau Bach Udvikling, Miljø og Teknik pernille.fosgrau.bach@randers.dk  

• Else Rohde Miljø og Teknik else.rohde@randers.dk  

• Ledig Kommunikationsafdelingen  
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